
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 22. prosince 2022 
 
Přítomni: Barták, Koucký, Loebl, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (3. 11.) - bez připomínek. 
 
 2. Proděkan Sgall připomenul postupy k účetnímu ukončení roku, zejména 

k přeúčtování mezd, stornování objednávek a problematice grantů prodloužených 
kvůli covidu. 

 
 3. Na začátku roku 2023 vedoucí pracovišť projednají úpravy ve mzdách 

s proděkanem Sgallem. Bude nutné aktualizovat mzdy pracovníků na pozicích 
AP1, pracovníků na končících a nových projektech a reflektovat změny 
v minimální mzdě. 

 
 4. Proběhla diskuse o pracovních místech (hlavně docentů a profesorů) 

sponzorovaných partnerskými firmami. Obecně panuje v kolegiu shoda toto 
podporovat, ale je nutné zjistit, co to znamená právně a ekonomicky pro fakultu i 
partnery. Kol. Nečaský toto téma navrhne pracovní skupině pro spolupráci 
s firmami a oddělení firemní spolupráce. 

 
 5. Proděkan Sgall informoval, že se od příštího roku zvyšuje limit na investice 

(z 40 tis. na 80 tis.). 
 
 6. Proběhla diskuze o nevyváženém vytápění v budově – některé chodby se zdají 

přetopené. Proděkan Sgall upozorní správu budov. 
 
 7. Proděkan Sgall informoval, že při podávání žádostí ERC grantů není možné 

připravovat projektové záměry na poslední chvíli. Je nutné dodržovat termíny a 
ideálně se účastnit celého kolečka přípravy ERC grantů zajišťovaného fakultou a 
univerzitou. Dále připomněl možnost podávání MSCA incoming projektů. 

 
 8. Proděkan Sgall informoval o novém rozdělení a rozpočítání SVV projektů mezi 

katedry, které již bylo potvrzeno na dřívějším kolegiu. Dále informoval o přípravě 
OP JAK projektů. 

 
 9. Proděkan Sgall sdělil termín 2. 2. 2023, kdy se sejde komise pro výběrová řízení 

na pozice AP1. Dále požádal vedoucí pracovišť o přípravu komisí pro výběrová 
řízení na pozice AP2 a Lektor. 

 
 10. Proděkan Sgall sdělil, že při obsazování pozic postdoktorandů je vzhledem 

k požadavkům rektorátu žádoucí provést výběr v souladu s řádem výběrových 
řízení. Je možné, že bude k dispozici finanční podpora pro stěhování. 

 



 11. Proběhla diskuse o dalším rozvoji a podpoře systému Recodex. Současný 
způsob rozvoje a údržby kolegium nepovažuje za udržitelný. Dočasně kolegium 
podporuje současný způsob, ale je nutné najít udržitelnější model, který nebude 
postaven na jednotlivci. 

 
 12. Proběhla diskuse o databázi podvodů. Možnost realizovat systém vnitrofakultně 

se jeví jako příliš drahé a může vést v budoucnu k podobné situaci, ve které se 
nachází systém Recodex. V budoucnu by bylo možné databázi realizovat jako 
modul nového SIS, ale muselo by se jednat o dostatečně velkou a pracnou 
agendu, aby se realizace v novém SIS vyplatila. Prozatím je možné agendu 
provozovat bez softwarové podpory na bázi emailů a evidence na studijním 
oddělení. Pokud se ukáže, že je agenda příliš administrativně náročná, můžeme 
přistoupit k realizaci softwarové podpory. 

 
 13. Proděkan Sgall informoval o dalších bodech ve studijní agendě – postup při 

jmenování nehabilitovaných školitelů VR, stav akreditace didaktiky, konec 
spolupráce paní Bala s fakultou v oblasti podpory studentů se speciálními 
potřebami, příprava přijímacího řízení do Mgr. studia. 

 
 14. Proděkan Sgall požádal o nominace na cenu J. Hlávky za knižní práci do 18. 1. 
 
 15. Proděkan Sgall považuje za užitečné personálně posílit agendu propagace sekce 

(organizace akcí pro SŠ studenty apod.). Kolegium souhlasí. 
 
 16. Proděkan Sgall dále informoval, že dojde k aktualizaci propagační brožury sekce 

a požádal vedoucí pracovišť, aby rozmysleli, jak chtějí brožuru aktualizovat za 
své pracoviště. 

 
 17. Kolegium diskutovalo možnosti oslavy 30. výročí založení sekce. Padl návrh na 

pozvání několika absolventů, kteří by formou krátkého vystoupení zhodnotili 
význam studia na MFF UK pro jejich kariéru. 

 
 
 
 Zapsal: Sgall 


